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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:1207 Väntetid för pass

Väntetiden för att kunna skaffa ett pass är sedan en tid mycket lång i Skåne. 
Problemet har bland annat uppmärksammats i medierna, där polisen anger att 
man successivt försöker förstärka bemanningen på passexpeditionerna.

Att detta möjligen kan lösa problemet på sikt är dock en klen tröst för den som 
behöver skaffa ett pass i nuläget. För närvarande finns inga lediga tider att tillgå 
på någon av passexpeditionerna i västra Skåne under mer än två månader 
framöver. Därutöver är möjligheten till drop-in bortplockad. När sommaren nu 
närmar sig och fler människor behöver skaffa pass kan man misstänka att 
problemet snarare kommer att förvärras än förbättras.

Man kan med fog fråga sig vad regeringen anser att en person som behöver ett 
pass inom två månader ska göra i det här läget och hur lång väntetid statsrådet 
tycker är rimlig.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

På vilket sätt avser statsrådet att säkerställa att väntetiderna för att få pass i 
Skåne avsevärt kortas?

………………………………………

Jonas Jacobsson Gjörtler (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-13
Besvaras senast
2016-05-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


